
 

 

Haarlem, 30 november 2020 

Geachte Statengriffie, 

 

Bij deze de vragen die de SP in ieder geval heeft bij de Actualiteit, aangaande de 
ontwikkelingen in Hollands Kroon rondom datacenters. 

1. Wanneer zijn de gesprekken van GS met B&W van Hollands Kroon gestart en 
wat was het verloop/de uitkomst daarvan? 

2. Wat was de reden om een zienswijze op de voorgenomen 
bestemmingsplanwijziging in te dienen? In hoeverre heeft deze handeling te 
maken met de komst van een (en mogelijk meerdere) datacenter(s), in plaats 
van “normale” bedrijven naar deze bedrijventerreinen? 

3. Was de voorgenomen bestemmingsplanwijziging mogelijk onder de PRV? En 
nu onder de Omgevingsverordening? 

4. Op het perceel B1 zijn al werkzaamheden gestart. Deelt u de mening dat dit 
wel heel voorbarig is? Deelt u de mening dat deze werkzaamheden met 
onmiddellijke ingang moeten worden stopgezet (in ieder geval totdat de 
gehele procedure is doorlopen, inclusief mogelijke rechtszaken)? 

5. Welke instrumenten heeft u ter beschikking als Hollands Kroon ijzerenheinig 
doorgaat op de ingeslagen weg? 

 

De SP behoud zich voor om met aanvullende vragen te komen, indien dit aan de 
orde komt. 

 

Hoogachtend, 

Remine Alberts 


